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1. Ankieta konsultacji społecznych

Ankieta - Komitet Rewitalizacji
Zapraszamy do wypełnienia ankiety dotyczącej składu i sposobu działania Komitetu Rewitalizacji - chcemy poznać opinie mieszkańców na
temat tego, jak można wspólnie czuwać nad właściwym przebiegiem rewitalizacji w Olsztynie.

Czas trwania konsultacji

Data rozpoczęcia 27.09.2023 12:37 Data zakończenia 03.10.2023 12:00

Liczba ankiet

W ramach prowadzonych konsultacji Ankietę konsultacyjną wypełniło 72 uczestników.
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2. Wyniki ze względu na poszczególne obszary i pytania

Jak duży powinien być Komitet Rewitalizacji?
Jednokrotny wybór osoby głosującej

Możliwe odpowiedzi:
1. możliwie największy, bo rewitalizacja wymaga wiedzy z wielu dziedzin

2. jak najmniejszy, żeby mógł sprawniej pracować

3. taki, aby zmieścili się w nim wszyscy chętni, którzy się zgłoszą

4. to nie ma znaczenia, bo i tak urzędnicy decydują o wszystkim

Wykres 1. Jak duży powinien być Komitet Rewitalizacji?

możliwie największy, bo rewitalizacja wymaga wiedzy z wielu dziedzin 33% (24)

jak najmniejszy, żeby mógł sprawniej pracować 38% (27)

taki, aby zmieścili się w nim wszyscy chętni, którzy się zgłoszą 17% (12)

to nie ma znaczenia, bo i tak urzędnicy decydują o wszystkim 12% (9)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne
odpowiedzi kształtowała się od 9 do 27 co
prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej
ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

możliwie największy, bo
rewitalizacja wymaga wiedzy z wielu
dziedzin
jak najmniejszy, żeby mógł
sprawniej pracować

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali
odpowiedzi:

taki, aby zmieścili się w nim wszyscy
chętni, którzy się zgłoszą
to nie ma znaczenia, bo i tak
urzędnicy decydują o wszystkim
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Kto powinien mieć najliczniejszą reprezentację w Komitecie Rewitalizacji?
Jednokrotny wybór osoby głosującej

Możliwe odpowiedzi:
1. Mieszkańcy obszaru rewitalizacji, bo to ich najbardziej dotyczy

2. Urzędnicy miejscy, bo oni odpowiadają za większość przedsięwzięć rewitalizacyjnych

3. Przedsiębiorcy, bo od nich zależy duża część sukcesu rewitalizacji

4. Organizacje pozarządowe, bo one najlepiej znają lokalną społeczność

Wykres 2. Kto powinien mieć najliczniejszą reprezentację w Komitecie Rewitalizacji?

Mieszkańcy obszaru rewitalizacji, bo to ich najbardziej dotyczy 65% (47)

Urzędnicy miejscy, bo oni odpowiadają za większość przedsięwzięć
rewitalizacyjnych

8% (6)

Przedsiębiorcy, bo od nich zależy duża część sukcesu rewitalizacji 4% (3)

Organizacje pozarządowe, bo one najlepiej znają lokalną społeczność 22% (16)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne
odpowiedzi kształtowała się od 3 do 47 co
prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej
ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

Mieszkańcy obszaru rewitalizacji, bo
to ich najbardziej dotyczy

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali
odpowiedzi:

Urzędnicy miejscy, bo oni
odpowiadają za większość
przedsięwzięć rewitalizacyjnych
Przedsiębiorcy, bo od nich zależy
duża część sukcesu rewitalizacji
Organizacje pozarządowe, bo one
najlepiej znają lokalną społeczność

Jak często powinien spotykać się Komitet Rewitalizacji?
Jednokrotny wybór osoby głosującej

Możliwe odpowiedzi:
1. Nie częściej niż raz na rok, bo nie ma aż tak wielu zadań

2. Co najmniej raz na pół roku, żeby na bieżąco oceniać proces rewitalizacji

3. Tylko wtedy, kiedy ktoś z członków Komitetu zgłosi taką potrzebę

4. Wyłącznie wtedy, gdy zwoła go przewodniczący

Wykres 3. Jak często powinien spotykać się Komitet Rewitalizacji?

Nie częściej niż raz na rok, bo nie ma aż tak wielu zadań 10% (7)

Co najmniej raz na pół roku, żeby na bieżąco oceniać proces
rewitalizacji

74% (53)

Tylko wtedy, kiedy ktoś z członków Komitetu zgłosi taką potrzebę 12% (9)

Wyłącznie wtedy, gdy zwoła go przewodniczący 4% (3)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne
odpowiedzi kształtowała się od 3 do 53 co
prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej
ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

Co najmniej raz na pół roku, żeby na
bieżąco oceniać proces rewitalizacji

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali
odpowiedzi:

Nie częściej niż raz na rok, bo nie ma
aż tak wielu zadań
Tylko wtedy, kiedy ktoś z członków
Komitetu zgłosi taką potrzebę
Wyłącznie wtedy, gdy zwoła go
przewodniczący
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Kiedy powinny odbywać się spotkania Komitetu?
Jednokrotny wybór osoby głosującej

Możliwe odpowiedzi:
1. W dni wolne od pracy lub popołudniami, żeby możliwie dużo osób mogło uczestniczyć

2. Przed południem, żeby zapewnić możliwie dużą reprezentację urzędników miejskich

3. W stałym terminie uzgodnionym z członkami Komitetu

4. W dowolnym terminie, bo i tak trudno jest dopasować się do wszystkich

Wykres 4. Kiedy powinny odbywać się spotkania Komitetu?

W dni wolne od pracy lub popołudniami, żeby możliwie dużo osób
mogło uczestniczyć

44% (32)

Przed południem, żeby zapewnić możliwie dużą reprezentację
urzędników miejskich

4% (3)

W stałym terminie uzgodnionym z członkami Komitetu 33% (24)

W dowolnym terminie, bo i tak trudno jest dopasować się do
wszystkich

18% (13)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne
odpowiedzi kształtowała się od 3 do 32 co
prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej
ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

W dni wolne od pracy lub
popołudniami, żeby możliwie dużo
osób mogło uczestniczyć
W stałym terminie uzgodnionym z
członkami Komitetu

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali
odpowiedzi:

Przed południem, żeby zapewnić
możliwie dużą reprezentację
urzędników miejskich
W dowolnym terminie, bo i tak
trudno jest dopasować się do
wszystkich
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Jak często Komitet powinien oceniać aktualność GPR i stan jego realizacji?
Jednokrotny wybór osoby głosującej

Możliwe odpowiedzi:
1. Nie częściej niż raz na dwa lata, żeby można było zobaczyć już efekty rewitalizacji

2. Raz do roku, żeby regularnie przyglądać się postępom prac

3. Z częstotliwością ustaloną przez sam Komitet

4. Członkowie Komitetu powinni zgłaszać swoje uwagi i postulaty na bieżąco

Wykres 5. Jak często Komitet powinien oceniać aktualność GPR i stan jego realizacji?

Nie częściej niż raz na dwa lata, żeby można było zobaczyć już efekty
rewitalizacji Brak głosów

Raz do roku, żeby regularnie przyglądać się postępom prac 35% (25)

Z częstotliwością ustaloną przez sam Komitet 32% (23)

Członkowie Komitetu powinni zgłaszać swoje uwagi i postulaty na
bieżąco

33% (24)

Źródło: Opracowanie na podstawie wyników badań ankietowych

Liczba głosów oddanych na poszczególne
odpowiedzi kształtowała się od 0 do 25 co
prezentuje Wykres.

Głosujący najczęściej - równo lub powyżej
ŚREDNIEJ wybrali odpowiedzi:

Raz do roku, żeby regularnie
przyglądać się postępom prac
Z częstotliwością ustaloną przez
sam Komitet
Członkowie Komitetu powinni
zgłaszać swoje uwagi i postulaty na
bieżąco

Najrzadziej - poniżej ŚREDNIEJ wybrali
odpowiedzi:

Nie częściej niż raz na dwa lata,
żeby można było zobaczyć już
efekty rewitalizacji
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3. Dane instytucji

Nazwa instytucji Urząd Miasta Olsztyna

Adres email komunikacjaspoleczna@olsztyn.eu

Numer telefonu 89-527-31-11 wew. 514

Adres Plac Jana Pawła II 1, 10-101 Olsztyn
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Spis wykresów

Wykres 1. Jak duży powinien być Komitet Rewitalizacji?

Wykres 2. Kto powinien mieć najliczniejszą reprezentację w Komitecie Rewitalizacji?

Wykres 3. Jak często powinien spotykać się Komitet Rewitalizacji?

Wykres 4. Kiedy powinny odbywać się spotkania Komitetu?

Wykres 5. Jak często Komitet powinien oceniać aktualność GPR i stan jego realizacji?


